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Betreft: Advies buslijnen 

  

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Afgelopen weken hebben wij kennisgenomen van de eventuele veranderingen rondom de buslijnen 

van Arriva. Wij als Jeugdraad zien hier enkele problemen optreden. Wij zullen ze hieronder nader 

toelichten. 

De buslijnen 22 en 23 staan op de lijst om te verdwijnen. De jeugd maakt regelmatig gebruik van 

deze lijnen om bij school te geraken, maar ook bij hun werk. Niet alleen jongeren hebben hier last 

van, maar ook ouderen hebben baat bij het behouden van deze lijnen.  

Het huidige plan over de flexbussen, deeltaxi’s, deelauto’s en deelfietsen lijkt ons zeer onpraktisch. 

Om als eerst in te gaan op de deelfietsen voorzien wij een probleem met het stallen van de fietsen. 

Verder hebben wij onze vraagtekens of dit plan rendabel is. Denk daarbij aan beveiliging, zorg dat de 

fietsen terugkomen op de juiste bestemming. 

Het systeem dat er een half uur van tevoren gereserveerd moet worden voor de deeltaxi’s en 

deelauto’s komt scholieren niet ten goede. Vaak komt het voor dat scholieren uit zijn van school. 

Zodoende kunnen zij niet vooruitplannen. Ouderen hebben vaak geen middelen om een reservatie 

te plaatsen.  

Nog een heel belangrijk punt zijn de kosten van de ritten. De kosten zijn dermate hoog dat het voor 

leerlingen niet meer rendabel is. Indien het plan doorgevoerd wordt pleiten wij voor lagere tarieven. 

Kortom, de Jeugdraad wil lijn 22 en 23 behouden, is geen voorstander van de flexbussen, deeltaxi’s, 

deelauto’s en deelfietsen en pleiten voor lagere tarieven. 

Wij zijn altijd bereid voor verdere medewerking aan dit plan. Indien er verdere vragen zijn kunt u ons 

altijd contacteren. 

Met vriendelijke groeten, 

Namens de gehele Jeugdraad Bergen op Zoom. 
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